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R E K L A M A . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .Wszystko to w związku z pla-
nowaną już od dawna przebu-
dową skrzyżowania ulic Mic-
kiewicza i Sobieskiego, gdzie 
miałoby powstać rondo. Nie-
jako przy okazji, zaplanowano 
również miejsca parkingowe.

Grupa mieszkań-
ców protestują-
cych przeciwko 
wycince drzew 

założyła specjalną 
stronę internetową 
a także konta na 

portalach społecz-
nościowych. Ogło-
szenia pojawiły się 
także w centrum 

miasta. Zachęcają 
na nich do wspól-
nej walki o urato-

wanie drzew. 

Wycinka budzi 
kontrowersje
Aleja Mickiewicza to bez wątpienia je-
den z piękniejszych zakątków Gliwic. 
Ozdobą tego miejsca są rosnące tu czte-
ry rzędy lip, które tworzą idealne miejsce 
do spacerów. Gdy mieszkańcy tej okolicy 
dowiedzieli się, że część drzew ma zo-
stać wycięta, wszczęli protest. 

Jak informuje Zarząd Dróg 
Miejskich, usunięte miałyby 
zostać przed wszystkim drze-
wa rosnące przy jezdni. 
- Mówimy o wycince drzew, 
które znajdują się w pasie dro-
gowym, one stanowią zagroże-
nie dla kierowców i pieszych.  
W ciągu Alei Mickiewicza, z 
tego co wiem, drzewa nie będą 
wycinane, chyba, że podczas 
wizji w terenie okaże się, że 
któreś z nich zagrażają komu-
kolwiek, wtedy pewnie będą 
wycięte - informuje Jadwiga 
Jagiełło-Stiborska, rzecznicz-
ka ZDM-u.

Warto dodać, że o 
powstanie miejsc 
parkingowych już 

dawno wniosko-
wali... mieszkańcy 

tej okolicy. 
Miejsca parkingowe miałyby 
powstać przy okazji planowa-
nej już od dawna przebudowy 
skrzyżowania ul. Mickiewicza 
i Sobieskiego. Powstanie tam 
rondo, które ma zwiększyć 
bezpieczeństwo w tym miej-
scu. Teraz dochodzi tam bo-
wiem do kolizji. 

Jak w wielu innych przypad-
kach dotyczących wycinki 
drzew, tak i tu pomysł ma swo-
ich zwolenników jak i przeciw-
ników. Podczas naszej wizyty 

z kamerą na miejscu, spotka-
liśmy się ze skrajnie różnymi 
opiniami: 

- Miejsca parkingowe można 
by jednak znaleźć gdzieś in-
dziej a nie w miejscach gdzie 
można przyjść i odpocząć, i 
gdzie spacerują ludzie starsi.

- Więcej miejsca powinniśmy 
chyba jednak mieć pozbawia-
jąc się tych drzew. Wysokie 
drzewa powinny rosnąć w par-
kach, a przy ulicach niskie. 
- Ponieważ mam dziecko i lu-
bię tędy spacerować, to uwa-
żam, że nie powinno się tych 
lip wycinać. 

- Absolutnie się nie zgadzamy 
na wycięcie tych drzew bo to 

jest jedyna w swoim rodzaju 
ulica, a jeśli chodzi o miejsca 
parkingowe to spokojnie moż-
na je znaleźć przy bocznych 
uliczkach. 

Lipy przy ul. Mickiewicza posa-
dzono w latach 20-tych ubie-
głego wieku. (kk)
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